

簡介 | ABOUT TOMOFUN

Tomofun是全球第一家實踐AloT於產品-Furbo狗狗 攝影機的寵物科技新創。Furbo結合Al、深度學習及 雲端大數據,能辨識狗狗行為,讓狗爸媽即使不在 家也能立即瞭解毛孩狀態、與毛孩互動。2016年推 出Furbo,至今熱銷133國並擁有百萬用戶,位居全 球15國Amazon寵物類別銷售冠軍。2019年推出 「Furbo狗保姆」訂閱服務,以AI科技偵測狗狗動 態,推出以來成功拯救上千隻狗狗於危險之中,也 達到每週10%以上的用戶成長佳績!

立足台灣的Tomofun,至今每年都有超過200%的 驚人成長!延攬多國菁英,組織扁平、自由開放的 環境,讓每位夥伴都清楚看見公司願景並一起前 進。想加入AloT智慧時代、不畏挑戰、夢想用能力 改變世界的你,Tomofun是屬於你的舞台! Tomofun is a pet technology company. Our Furbo dog camera is the first AloT pet tech product in the world! We aimed to create a simple way for dog parents and their furbabies to always be together. Introduced to the market in 2016, Furbo is the #1 bestseller in Amazon's pet supplies category 15 countries and has millions of users from 133 countries. In 2019, we launched Al-integrated product "Furbo Dog Nanny"(FDN) as a subscription service. FDN saved hundreds of dogs' lives and became wildly popular, with subscribers growing upto 10% every week!

Headquartered in Taiwan, we've attracted numerous global talents. We boast our flat organization and transparency, for every Tomofuner's opinions count. If you are not afraid of challenge, eager to grow and want to see your impact to the world, Tomofun is your place!



我們在尋找熱愛挑戰,渴望站上世界舞台發揮影響力的你



to every pet lover in the world!

文化 CULTURE



福利 WHAT WE OFFER YOU



带狗狗貓貓一起上班

我們知道你一刻也不想和毛小孩分離 Bring pets to work to always be together.



扁平開放、樂於溝通的環境 我們深信抱持開放心胸能激盪更多創意 Flat organization enables you to voice yourself.



豐富多元的內外部工作坊

我們了解你對學習、成長的渴望 Workshops let you enhance your skill set.



年度休假無上限! 我們深信適度休息會激發你的無限潛力 Unlimited vacation will stimulate your innovation.



彈性自由的工作時間 我們相信自律的你能掌握時間分配

Flexible working time helps you stay motivated.



自有品牌、走向世界 我們看見你不願劃地自限的眼界

Stand with talents to expand your global vision.

獲得全球知名媒體報導











里程碑|MILESTONES



"The #1 gift on every pet lover's Amazon wishlist!"

- Ellen DeGeneres



Tomofun Co., Ltd. 友愉股份有限公司

4F., No.178, Sec.3, Minquan E. Rd., Taipei City 10542, Taiwan 台北市松山區民權東路三段178號4樓 T: +886-2-2716-8801





www.furbo.com